

Protokoll Styrelsemöte Lv2, Lp1, 11-09-08

1. Mötets öppnande.

Mötet öppnas 12:04

2. Godkännande av föredragningslista.

Listan godkänns. Serien godkänns med förbehåll, förra veckans var bättre...

3. Föregående mötesprotokoll.

Sekreteraren är frånvarande, inget protokoll läses upp.

4. Genomgång Att-göra-listan.

SN ska packa ner alla pärmar i SK i lådor och ställa undan tills inscanning sker.

5. **Ca. 12:15**, Intervju för ERNST, Alexandra ”Sandra” Back, Kf2.

Intervju med Alexandra följt av en kort diskussion. Styrelsen beslutar enhälligt att välja in Alexander till Ernst.

6. Diskussion och beslut om inval till Studienämnden.

En kort beskrivning av personerna samt diskussion varpå styrelsen enhälligt beslutar att välja Lovisa Nilebo, Bt2 och Anna Lindecrantz, Bt3 till nya årskursrepresentanter i SN. Det nämns även att Björn, representant för Kf3, har försvunnit (ev. studieuppehåll?) och det saknas således en representant till Kf3.

7. Info från tisdagens möte med b0f ang. nollefridsbrott.

Kort information

8. Balen;

-Tid för disk. toastningen

Alex och Bengt fixar på fredag kl 15.

-Kvar att fixa

Sune fixar blommor, Steen fixar någon form av Cava-bubbel, 4fl.

9. Uppförandepolicy för föreningsaktiva på KfKb.

Policyn har fått en ny design och följer nu kårens. Ett avsnitt ang. kontakt med väktare har lagts till samt ”kårens disciplinnämnd” (vilken inte finns) har ändrats till kårstyrelsen.

En enhällig styrelse antar den nya policyn samt beslutar att samtliga aktiva på sektionen, både i utskott och i kommittéer ska skriva på.

De ”festande” kommittéerna ska även skriva på kårens policys. Om KK blir en permanent kommitté kommer dessa bestå av b0f, KfKb-6, KAOS och KK.

10. Uppstartmöte med GP.

Inget budgetförslag har kommit in.

De får tills vidare ha styretrummet under fredagsluncherna.

11. Diskutera möte med SO ang. höstens samarbete.

Alex hör med SO om någon måndagslunch eller fredagslunch passar bra.

12. Meddelanden.

Vi har fått 10 platser till NKK. Bengt ska prata med NKKK och höra vilka som vill följa med. Styret står för biljetterna och dessa bör kollas upp inom kort.

KAOS-10 kan ej gå på döskallefesten lördag lv4, öppen diskussion mellan föreningarna föreslås för att gemensamt hitta ett bra datum.

Sektionsmötet förläggs till onsdag lv6.

13. Mötesrapporter;

Kort rapport från onsdagens ordföranderåd.

14. Post.

Posten delas ut

15. Övriga frågor.

Fyllnadsvalet till KfKb-6 kommer gå genom valberedningen och bör läggas lv5. Bengt meddelar valberedningen att så kommer ske.

16. Mötet avslutas.

Mötet avslutas 13:11

